
Obec Slatina nad Úpou 

Zápis z jednání Zastupitelstva obce (ZO) 
11. řádná schůze Zastupitelstva obce, konaná dne 26. 11. 2014 v 19:00 
hodin v jednací místnosti obecního úřadu 

Přítomni:  Marie Pokorná, Ing. Jaroslav Kordina, Ing. Jan Dudek, Miroslav Podrábský, Monika 
Žylková, Kateřina Dostálová a Pavel Tatíček 

Omluveni: 
Hosté: 
Občané: 2 
Zapsal:  Ing. Jaroslav Kordina 
 
Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO – ZO je usnášenischopné.  

Ověřovatelé:  Monika Žylková a Pavel Tatíček 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Program jednání: 

1. Rozpočtové opatření  č. 7 
2. Přijetí neinvestiční dotace od Královehradeckého kraje na JSDH 
3. Plánované akce na rok 2015 
4. Návrh rozpočtu na rok 2015 
5. Schválení členů povodňové komise 
6. Podání žádosti o dotaci z POV 
7. Příprava úpravy obecně závazných vyhlášek 
8. Výpověď výpůjčky pozemku pč. 50/1 
9. Záměr převodu pozemku pč. 44/2 do majetku obce 
10. Koupě ppč. 1766/3 dle GP č. 355-222/2013 
11. Pravomoc starostky schvalovat rozpočtová opatření 
12. Ostatní informace a diskuze 

Hlasování o programu: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

K jednotlivým bodům programu: 

1. Rozpočtové opatření č. 7 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Starostka obce seznámila přítomné s obsahem RO č. 7 které schválila dle svěřené pravomoci. ZO bere 
toto RO na vědomí bez připomínek. 

 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 



Usnesení číslo: 14/11/1-2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

b e r e  n a   v ě d o m í 

rozpočtové opatření číslo 7. 

2. Přijetí neinvestiční dotace od Královehradeckého kraje na JSDH 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Obci Slatina nad Úpou byla přiznána dotace od KHK na odbornou přípravu JSDH ve výši 
2.800,-Kč. Obec Slatina nad Úpou v roce 2014 za odbornou přípravu členů JSDH uhradila 
částku 6.269,-Kč. Jedenkrát školení strojníka 1.638,-Kč a školení velitele 4.631,-Kč. 
Připomínky: 

Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/11/2‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

přijetí neinvestiční dotace od KHK na JSDH. 

3. Plánované akce na rok 2015 

Předkladatel: Marie Pokorná 

ZO projednalo a schválilo plánované akce pro rok 2015, které jsou určující pro přípravu 

rozpočtu na rok 2015. 

Mezi zásadní se řadí: 

zpracovat projektovou dokumentaci na kanalizační stoku pod zvonicí, 

zemní filtr u budovy bývalé školy, 

oprava prostranství před OU, 

osvětlení zvonice a automatické otvírání okenic na zvonici, 

úprava vodního toku na horním konci ( projekt i realizace), 

připravit úpravu stanovišť kontejnerů na Boušíně a Končinách, 

zadat zpracování znaleckého posudku na stavbu kapličky pod Boušínem, 

územní plán vypsat soutěž na zpracování revize územního plánu v 2.pol.roku 2015. 

Připomínky: 

Pan Ing. Dudek vznesl dotaz proč pouze rozšíření kanalizační stoky E. Je to s ohledem na 
dotazníkovou anketu, kterou obec provedla během roku 2014. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/11/3‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

plánované akce na rok 2015. 



4. Návrh rozpočtu na rok 2015 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Starostka obce seznámila přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2015, který byl připraven dle 
schváleného plánu akcí na rok 2015.  

Připomínky: 

Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/11/4‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

b e r e  n a   v ě d o m í 

návrh rozpočtu na rok 2015. 

5. Schválení členů povodňové komise 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Vzhledem k novému volebnímu období ZO schvaluje členy povodňové komise. Složení 
povodňové komise se nemění a je přílohou tohoto zápisu. 

Připomínky: 

Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/11/5‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

tyto členy povodňové komise:  
Marie Pokorná předseda, 
Richard Žylka místopředseda, 
Lukáš Kábrt člen, 
Luboš Malý člen, 
Pavel Pokorný člen, 
Stanislav Vyčítal člen, 
Jan Zaorálek člen. 

6. Podání žádosti o dotaci z POV 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Na rok 2015 je plánovaná oprava prostranství před obecním úřadem. Předpokládaná cena této 
akce je 650.000,-Kč s DPH. Na uvedenou opravu ZO navrhuje zažádat o dotaci z Programu 
obnovy venkova KHK. Číslo vhodného dotačního programu je 15POV02. 

Název programu je „Komplexní úprava nebo dovybavení veřejných prostranství a místních 
komunikací, infrastruktura“. Rozsah a podíl dotace: od 50.000,- do 600.000,-Kč maximálně 
50%. ZO schvaluje zažádat o částku 260.000,-Kč což činí 40%. 

Připomínky: Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 



Usnesení číslo: 14/11/6‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

podání žádosti o dotaci z programu 15POV02 na opravu prostranství před OÚ. 

7. Příprava úpravy obecně závazných vyhlášek 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Obec Slatina nad Úpou má dvě OZV, o místních poplatcích a o odpadech. Obecně závazná 
vyhláška č. 1 Obce Slatina nad Úpou o místních poplatcích z roku 2007 a vyhláška č. 2 Obce 
Slatina nad Úpou o nakládání s komunálním odpadem a stavebním odpadem z roku 1999. Na 
lednovou schůzi bude připraveno aktualizované znění k novému projednání, které připraví 
starostka obce spolu s místostarostou. 

Připomínky: Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/11/7‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

b e r e  n a   v ě d o m í 

záměr přípravy aktualizace OZV č.1 a 2. 

8. Výpověď výpůjčky pozemku pč. 50/1 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Na Obec Slatina nad Úpou byla podána výpověď z výpůjčky pozemku ppč. 50/1 bez uvedení 
důvodu. 

Připomínky: Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/11/8‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

b e r e  n a   v ě d o m í 

výpověď výpůjčky pozemku ppč. 50/1. 

9. Záměr převodu pozemku pč. 44/2 do majetku obce 

Předkladatel: Marie Pokorná 

Obci Slatina nad Úpou byl bezplatně nabídnut pozemek pč. 44/2 ostatní plocha, ostatní 
komunikace o výměře 111m2. S bezplatným převodem pozemku souhlasí všichni vlastnici 
uvedeni na LV 198. 

Připomínky: Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

   



Usnesení číslo: 14/11/9‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

záměr bezplatného převodu pozemku pč. 44/2 do majetku obce. 

10.  Koupě ppč. 1766/3 dle GP č. 355-222/2013 

Předkladatel: Ing. Jaroslav Kordina 

Na základě oslovení vlastníka (návrhem běžné kupní smlouvy) pro stanovení podmínek 
prodeje oddělené části pozemku ppč. 1766/3, byl obci předložen soupis podmínek. Podmínky 
jsou pro obec v tuto chvíli nepřijatelné. ZO záměr koupě odkládá na pozdější dobu. 

Připomínky: Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/11/10‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

z a m í t á 

odkoupení oddělené části ppč. 1766/3 dle GP č. 355-222/2013. 

11.  Pravomoc starostky schvalovat rozpočtová opatření 

Předkladatel: Marie Pokorná 

ZO doporučuje schválit návrh udělení pravomoci starostce obce schvalovat rozpočtová 
opatření do výše přijaté dotace a u výdajů do výše 50.000,-Kč bez DPH. O každé schválené 
změně bude ZO informováno na následujícím jednání ZO. 

Připomínky: Bez připomínek. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se hlasování – 0 schváleno 

Usnesení číslo: 14/11/11‐2014/11/26 

Zastupitelstvo obce Slatina nad Úpou 

s c h v a l u j e 

pravomoc starostky schvalovat rozpočtová opatření u příjmu do výše přijaté dotace a u výdajů 
do výše 50.000,-Kč bez DPH. 

12.  Diskuse 

Starostka obce informovala přítomné o jednání se zástupcem firmy Marius Pedersen o přechodu 
okrajových částí obce (Končiny a Boušín) na svoz odpadu pomocí 110l nádob. Likvidaci bioodpadu 
bude obec řešit, až bude existovat prováděcí vyhláška. 

Starostka obce informovala o jednání výboru DSO Úpa. Předsedou svazku byl zvolen pan Richard 
Bergmann. 

Starostka obce informovala přítomné o kontrole dokumentů a provozu jednotky požární ochrany. 
Protokol bude později zaslán a bude poskytnut i členům ZO. 

  



 

Jednání bylo ukončeno ve 20:50 hodin 

 

Marie Pokorná – starostka ___________________________________________ 

 

Ing. Jaroslav Kordina – místostarosta ___________________________________________ 

 

Pavel Tatíček – ověřovatel zápisu ___________________________________________ 

 

Monika Žylková – ověřovatel zápisu ___________________________________________ 

 

   



Jmenné hlasování dle jednotlivých bodů při jednání ZO 26. 11. 2014 

 

Jméno 

Číslo 
bodu 

Marie 

Pokorná 

Ing. 
Jaroslav 

Kordina 

Ing. Jan 

Dudek 

Miroslav 

Podrábský

Monika 
Žylková 

Kateřina 

Dostálová 

Pavel 
Tatíček 

1 Ano Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

2 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

3 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

4 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

5 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

6 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

7 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

8 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

9 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

10 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

11 Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano  Ano 

 


